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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:401 Elbilar och laddning

Sverige ställer om från fossilt drivna bilar till elbilar. Utvecklingen går snabbt 
och skyndas på av elbilspremie. Det är en önskad utveckling och en utveckling 
som många människor aktivt investerar i då de byter bil. Detta förutsätter dock 
att man inte bara får till en infrastruktur för elladdning utmed våra vägar, utan 
det krävs också att man vid bostaden kan ladda bilbatterierna.

Den elinfrastruktur som i dag finns i många av våra bostadsorter är dock inte 
dimensionerad för det stora antalet elbilar som nu rullar ut från försäljningen.

I många bostadsområden skulle befintlig elinfrastruktur bara räcka till var 
tredje bil om alla byter till elbil.

Min fråga till Khashayar Farmanbar lyder:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att påskynda utbyggnaden av 
elinfrastrukturen i våra bostadsorter?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-01
Besvaras senast
2021-12-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


